002709

Bow and Arrow

Picture Description?)

A bright blue sky with two contrails intersecting.

Analysis?)

This photograph captures the dynamic beauty of the sky, showcasing two distinct contrails intersecting
against a clear blue backdrop. One contrail, thick and textured, dominates the frame, its white mass
cutting diagonally through the blue. In contrast, a straight, thin contrail slices horizontally, creating
a striking visual intersection. Subtle streaks of high-altitude clouds add depth to the composition,
enhancing the ethereal quality of the scene. The interplay of these elements creates a captivating study
of atmospheric phenomena and abstract forms.
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Picture Data

002709 - Bow and Arrow

Type / Size By
Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze
Exposure Processing Published
Dates 11/2014 11/2014 12/2014
Width Height Bits/Color
Original Size 7360 px 4912 px 16
Ratio ca. 1.50 1 —
Exposure 24x36 mm
Location —

Title (German)

Pfeil und Bogen

Remarks

DText is Al generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A bright blue sky with two contrails intersecting.
    
    
      Ein hellblauer Himmel mit zwei sich kreuzenden Kondensstreifen.
    
    
      This photograph captures the dynamic beauty of the sky, showcasing two distinct contrails intersecting against a clear blue backdrop. One contrail, thick and textured, dominates the frame, its white mass cutting diagonally through the blue. In contrast, a straight, thin contrail slices horizontally, creating a striking visual intersection. Subtle streaks of high-altitude clouds add depth to the composition, enhancing the ethereal quality of the scene. The interplay of these elements creates a captivating study of atmospheric phenomena and abstract forms.
    
    
      Diese Fotografie fängt die dynamische Schönheit des Himmels ein und zeigt zwei verschiedene Kondensstreifen, die sich vor einem klaren blauen Hintergrund kreuzen. Ein Kondensstreifen, dick und strukturiert, dominiert den Rahmen, seine weiße Masse schneidet diagonal durch das Blau. Im Gegensatz dazu schneidet ein gerader, dünner Kondensstreifen horizontal und erzeugt eine markante visuelle Überschneidung. Subtile Streifen von Höhenwolken verleihen der Komposition Tiefe und verstärken die ätherische Qualität der Szene. Das Zusammenspiel dieser Elemente schafft eine fesselnde Studie atmosphärischer Phänomene und abstrakter Formen.
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